
 
 
 
 

Mico Botnia Oy; ehdotus in-house-yhtiön säästöistä vuosille 2025 ja 2026 tulevaisuus- ja 
sopeuttamisohjelman mukaisesti 
  
Omistajaohjausjaosto 13.11.2024 § 95 
3488/00.02.03/2024       

Valmistelija Jakobsson-Pada Linda 
Lisätietoja: puhelinnumero: 040 649 2883, etunimi.sukunimi@ovph.fi 

Aluevaltuusto hyväksyi keväällä 2024 uuden tulevaisuus- ja sopeuttamisohjelman vuosille 
2025–2026. Sopeutustaso on 30 miljoonaa euroa vuodelle 2025 ja 10 miljoonaa euroa 
vuodelle 2026. Ohjelmaan sisältyy lisäsäästövaatimuksia hyvinvointialueen in-house-
yhtiöille seuraavasti: 1 miljoonaa euroa vuonna 2025 ja toiset 1 miljoonaa euroa vuonna 
2026. 

Säästövaatimusten jakautuminen hyvinvointialueen in-house-yhtiöille vuosina 2025 ja 2026 
ja käytännöt, joiden mukaisesti säästövaatimukset on pääasiassa toteutettava, hyväksyttiin 
omistajaohjausjaoston kokouksessa 12.6.2024 § 48. Kokouksessa päätettiin myös, että 
kokouksessa 13.11.2024 esitellään yhtiöiden ehdotukset konkreettisiksi 
säästötoimenpiteiksi kullekin yhtiölle asetettujen säästövaatimusten mukaisesti. 

In-house-yhtiöille on 24.10. lähetetty vuosien 2025–2026 säästövaatimuksia koskeva 
kysely, jossa pyydettiin ottamaan kantaa annettuihin kysymyksiin. Vaatimukseksi asetettiin, 
että yhtiöiden vastauksissa esiteltävien toimenpiteiden tulee olla realistisia 
tehostamistoimenpiteitä, jotka vähentävät hyvinvointialueen vuosikustannuksia pienempien 
suoritehintojen tai yksikköhintojen tai vastaavan hintojen laskun muodossa nykyiseen 
talousarvioon verrattuna. 

Omistajaohjausjaoston säästövaatimus Mico Botnia Oy:lle on 10 000 euroa vuonna 2025 
ja 10 000 euroa vuonna 2026. Säästötoimenpiteet, jotka yhtiö on ilmoittanut vastauksena 
kyselyyn, ovat oheisaineistona. 

Omistajaohjausjaosto on nimennyt yhtiölle koordinoijaksi hallintojohtajan. 

Hallintojohtaja Jakobsson-Pada Linda 
ehdottaa, että omistajaohjausjaosto merkitsee Mico Botnia Oy:n selvityksen 
säästövelvoitteiden täyttämisestä tiedoksi, ja 
- keskustelee, ovatko ehdotetut säästötoimenpiteet riittäviä 
- seuraa ehdotettujen säästötoimenpiteiden toteuttamista vuoden 2025 aikana samalla 
tavalla kuin vuonna 2024. 

Päätös: 
Omistajaohjausjaosto merkitsi tiedoksi Mico Botnia Oy:n selvityksen säästövelvotteiden 
täyttämisestä ja keskusteli siitä, ovatko ehdotetut säästötoimenpiteet riittäviä. 
Omistajaohjausjaosto seuraa vuonna 2025 kuinka ehdotetut säästötoimenpiteet toteutuvat 
samalla tavalla kuin vuonna 2024. 
 
Jaosto nimesi toimialajohtaja Satu Hautamäen yhtiön koordinoivaksi henkilöksi. 
 

Jakelu  
  

 
 


